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Protokoll fört vid årsmöte med jakträttsinnehavarna i Brantelids m fl byars 
älgjaktsområde i bråthults bygdegård, fredagen den 1 mars 2024.  
  
§1.       Årsmötets öppnande. 

Ordföranden Göran Björnsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Han 
gav förslag på Bengt Jönsson som ordförande för mötet.  
 

.  
§2.       Ordförande för årsmötet. 

Till ordförande för årsmötet valdes Bengt Jönsson, han tackade för uppdraget och hälsade 
alla välkomna.  
 

 
§3.       Sekreterare för årsmötet. 
        Till sekreterare valdes Kalle Johansson. 
 

 
§4.   Justeringsman. 
        Till justeringsman för protokollet jämte ordföranden valdes Ebbe Eliasson.  
 
 
§5.   Mötets utlysande. 

Kallelse på mail 14/2. Samt via brev till dem som inte har mail. Även påminnelse via 
whatsapp. Kallelsen blev godkänd av mötesdeltagarna.  
 

 
§6.       Fastställande av röstlängd. 

Det finns en uppdaterad areal o jakträtts innehavarlista, 22 st var närvarande, 8 st 
inlämnade fullmakter. Vi har 30 st röster (av 37 st). Det konstaterades att samtliga 
närvarande var röstberättigade.  
 

 
§7.       Fastställande av dagordning. 

Dagordningen skickades ut tillsammans med inbjudan till mötet via mail den 14/2 och 
godkändes av mötet.   
 

 
§8.  Styrelsens verksamhetsberättelse. 

Under sommaren gjorde markägarna inventering av våra torn och arbetsdagarna 

planerades utefter den. Jaktlaget har haft två ganska välbesökta arbetsdagar, första 

arbetsdagen byggdes 5 torn. Andra arbetsdagen kördes de nya tornen ut, torn flyttades, vi 

markerade förbjuden skjutriktning och vi snitslade. I augusti hade vi en eftermiddag på 

skjutbanan i Åbogen där det gavs tillfälle att skjuta högviltsdekalen som är kravet för att 

vara med och jaga, men i år var det lite mindre välbesökt än vanligt.  

Vi har jagat vid 13 tillfällen (9, 10, 11 okt. 28 - 29 okt,. 4-5 Nov, 18-19 nov, 2-3 dec, 9-10 

dec.) Uppslutningen var som vanligt god början men under senhösten och vintern har det 

varit betydligt färre. Avskjutningen gick lite trögt i år. Vi sköt ingenting de 3 första dagarna 

när vi jagade med drevkedja men hade mycket observationer och 19 olika älgar i området. 

Resten av året jagade vi med hund och hundförare var Claes Gustafsson, Viktor 

Söderstedt, Fritte Stridh, Pontus Korpilahti, Simon Grouleff-Öberg, Christoffer Thuvesson, 

Henrik Åhman, Simon Magnusson och Jonas Olsson. 

Under året så sköt Jonas Olsson en tjur och Dennis Johansson sköt en kalv.  

Styrelsen har haft 5 protokollförda möten under året.  

Styrelsen vill tacka samtliga jaktdeltagare för det gånga året och hoppas att nästa ska bli minst 

lika bra. 
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§9.       Kassörens redovisning 
Camilla Falck redogjorde för 2023 års inkomster och utgifter. Inkomsterna har varit  
30 920kr och utgifter 25 707 kr. Året har alltså gått med 5213 kr i överskott och tillsammans 
med det vi tidigare hade i kassan så har vi nu totalt 23269 kr i kassan. 
 
 

§10.   Revisorernas berättelse. 
Sven-Johan Bengtsson hade upprättat en revisionsberättelse som lästes upp.  
Av berättelsen framgick att räkenskaperna var väl förda och utan anmärkningar. Sven-
Johan Bengtsson rekommenderade årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2023.          

 
 
§11.   Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen det gångna räkenskapsåret. 
        Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
 
§12.   Beslut om kassabehållning 
         Årsmötet beslöt att godkänna årsredovisningen och fastställde resultaträkning för 2023.            
         23 269 kr överförs till detta års verksamhet.  
 
 
§13.   Val av ordförande för en tid av 1 år. 
         Till ordförande valdes Göran Björnsson (omval)  
 
 
§14.   Val av vice jaktledare för en tid av 2 år.  
         Till vice jaktledare valdes Dennis Johansson (nyval) 
 
 
§15.   Val av 2 styrelseledamöter för en tid av 2 år. 
         Till ordinarie styrelseledamöter valdes Kalle Johansson (omval) och Camilla Falk 
         (omval). 
 
 
§16.   Val av 1 styrelsesuppleant för en tid av 2 år. 
         Till styrelsesuppleant valdes Simon Cederqvist (omval) 
 
 
§17.   Val av revisor för en tid av 2 år.  
         Till revisor valdes Sven-Johan Bengtsson (omval)  
 
 
§18.   Val av ombud till Viljans ÄSO,s Årsmöte. 

Mötet blir troligen i sista halvan av april. Till ombud valdes Sven-Johan Bengtsson, Kalle 
Johansson, Simon Cederqvist, Dennis Johansson (omval) samt suppleant Greger Jansson 
(omval). 

 
§19.   Val av valberedning en ledamot på 3 år. 
        Vi har rullande valberedning. Till valberedningen valdes Sven-Johan Bengtsson.(Nyval) 
        Valberedningen består således av Börje Olofsson (2 år kvar), Göran Svensson (1 år kvar, 
sammankallande). 
 
 
§20.   Fråga om anslutning eller utträde av markområde 
        Inga utträden eller inträden av mark har inkommit.  
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§21.   Information om jaktens utövande. 

-  Jaktstart: Två förslag presenterades från styrelsen och lät årsmötet besluta. Mötet beslutade 
för förslag 1. 

o Förslag 1: Start: Sön 13/10 och måndag och tisdag. (Med hund 13/10). 
Förslag 2: Start måndag 14/10 och tisdag och onsdag. 

- Utöver ovan dagar är också beslutet att vi ska jaga: 2-3/11, 14-15/12.  

- Input från mötesdeltagarna togs emot på mötet och om mer input finns så ska detta 

meddelas till styrelsen omgående.  

- Styrelsen återkommer snarast med övriga fastlagda dagar.   

         
§22.   Information om beslutade arbetsdagar. 

 Styrelsens förslag som godkändes: Lördag den 31 augusti och 28 september.  
Älgbanan bokad söndagen 1 September. Möjlighet att skjuta upp för Högviltsdekalen som 
är obligatoriskt för att få jaga i vårt lag. 

 
 Inventering av torn- Utförs av markägare/jakträttsinnehavare och ska vara klart och 
meddelat till Göran Björnsson senast 15 augusti. 
 
 Spillinventering-Ska den utföras som tidigare. Spillinventeringen ska vara klar 30 april. 
Rapporteras till Göran Björnsson 
 
 

§23.   Fördelning av älgkött samt filéer  
Styrelsen föreslog att kalvfiléerna ska gå till en jägare och inte två som tidigare. Mötet 
beslutade enligt styrelsens förslag. I övrigt som tidigare. 
Kött & Filélistor kommer att uppdateras på hemsidan.  
Henrik fortsätter att stycka som förra året och vi kan hänga älgarna där.  

 
§24.   Viltvård 

Saltstenar (30st) beställs till påsk av Sven-Johan. Dessa kan hämtas hos honom. (1sten / 
50hk.)  

 
 

§25.   Fastställande av avgifter 
Arealsavgift oförändrad 10kr/hk, Oförändrat på jaktavgift 300:- för samtliga 

jakträttsinnehavare exkl Linda Liljegren, Linda Nilsson, Kåre Sthen, Hans Kroon och Anna-
Moa och Jon Lindskog. 
Motion har inkommit från Södra Fanhults Jaktsällskap: 
Nytt förslag är 500kr för dem som inte närvarar på minst en av två av arbetsdagar. 
Knytningarna till de första 3 jaktdagarna har tagits bort. Mötet beslutade enligt motionen. 
 
Nytt förslag för att ta med gäster (exkl speciellt inbjudna hundförare): Om en 
jakträttsinnehavare vill ha med en gäst, måste hen betala en summa på 500:-/år utöver 
den ordinarie jaktavgiften för ett gästkort. Då får hen ta med en gäst åt gången. Mötet 
beslutade enligt förslaget.  
 
Inga böter vid eventuella felskjutningar. Godkänds av årsmötet.  
 

 
§26.   Frågan om ändring av stadgarna 
 
Bengt redogjorde för hur de ser på stadgarna och förklarade vad de förändrat. Styrelsen förslag 
är att ge det bifall. Mötet beslutade enligt styrelsens förslag. 
Det ska skicka ut till samtliga jakträttsinnehavare så alla har fått tillgång till det. 
För att detta ska bli giltigt så krävs det ytterligare beslut på nästa årsmöte. 
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  §27 Övriga frågor 
 
 

Ebbe föreslog att valberedningens förslag skickas med i årsmötets inbjudan kommande 
år. Beslutade enligt Ebbes förslag 
 

 
Ebbe ifrågasatte hur bedömningen av tjuren som fälldes gjordes. Göran svarade hur den 
bedömdes av dom som var där. 
 
Vi har fortfarande inte hittat någon bra lösning om hur vi ska dela dokument osv. 
Hemsidan kommer vara kvar under 2024. Styrelsen jobbar vidare på en lösning som 
passar alla. 
Bengt har uppdaterad listan på antal fällda älgar under åren och vilka skyttarna är, från 
1964. 

 
 
§28.   Mötet avslutas 
        Mötesordföranden tackade mötesdeltagarna för förtroendet och förklarade årsmötet avslutat.  
 
 
 
 
        Bengt Jönsson  Kalle Johansson Ebbe Eliasson 
        Mötesordförande   Sekreterare  Justeringsman 
 
 
         ______________  ________________ __________________ 


